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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 08.08.2024 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 16:00 și s-au desfășurat online, în sistem                   
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenţi                  
23 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar pe parcursul şedinţei s-au conectat 
dl Florescu, dl Gâdiuță și dl Simion Paul Eduard. A lipsit dl Pascu. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1667 din 02.08.2024, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 
alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință 
precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1667 din 02.08.2024 a fost publicată în                   
ziarul Adevărul din data de 06.08.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul 
Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei și suplimentată prin Dispoziția Primarului               
Sectorului 6 nr.  1702 din 07.08.2024. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de 
facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1667 din 02.08.2024 
Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 
 

Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată 
din data de 17.07.2024 și a procesului-verbal al şedinţei ordinare din data 
de 18.07.2024.                                         

2. 
nr. 1 și nr. 5 

  
 

Proiect de hotărâre nr. 198/31.07.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat pentru 
obiectivul de investiție Construire spații destinate activităților școală după 
școală (after-school) în incinta Școlii gimnaziale nr. 193 din Sectorul 6 
al Municipiului București 

3. 

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 203/02.08.2024 privind aprobarea documentației 
de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiții “MODERNIZARE GRĂDINIȚĂ - 
CONSOLIDARE, MODIFICĂRI ȘI MODERNIZARE FAȚADE, 
RECOMPARTIMENTĂRI INTERIOARE ȘI REFACERE FINISAJE, 
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EFICIENTIZARE TERMICĂ, LUCRĂRI DE INSTALAȚII, 
AMPLASARE PANOURI FOTOVOLTAICE ȘI CONFORMARE 
MANSARDĂ PENTRU CORPUL DE CLĂDIRE EXISTENT C1, 
ORGANIZARE DE ȘANTIER ÎN INCINTĂ, CU PRELUAREA 
AVIZELOR DIN C.U. NR. 749/2Z DIN 25.07.2023”, aferent Grădiniței 
nr. 229, aprobat pentru finanțare prin Programul național de consolidare a 
clădirilor cu risc seismic ridicat - Subprogramul proiectarea și execuția 
lucrărilor de intervenții pentru clădirile de interes și utilitate publică 

4. 

nr.  1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 205/02.08.2024 privind aprobarea documentației 
de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiții “MODERNIZARE GRĂDINIȚĂ - 
CONSOLIDARE, MODIFICĂRI ȘI MODERNIZARE FAȚADE, 
RECOMPARTIMENTĂRI INTERIOARE ȘI REFACERE FINISAJE, 
EFICIENTIZARE TERMICĂ, LUCRĂRI DE INSTALAȚII, 
AMPLASARE PANOURI FOTOVOLTAICE ȘI CONFORMARE 
MANSARDĂ PENTRU CORPUL DE CLĂDIRE EXISTENT C1, 
ORGANIZARE DE ȘANTIER ÎN INCINTĂ, CU PRELUAREA 
AVIZELOR DIN C.U. NR. 748/4F DIN 25.07.2023”, aferent Grădiniței 
nr. 246, aprobat pentru finanțare prin Programul național de consolidare a 
clădirilor cu risc seismic ridicat - Subprogramul proiectarea și execuția 
lucrărilor de intervenții pentru clădirile de interes și utilitate publică 

5. 

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 204/02.08.2024 privind aprobarea documentației 
de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiții “LUCRĂRI DE REABILITARE ȘI 
MODERNIZARE CONSTRUCȚIE EXISTENTĂ CU FUNCȚIUNEA 
DE UNITATE DE ÎNVĂȚĂMÂNT - GRĂDINIȚA SPIRIDUȘII”, 
aprobat pentru finanțare prin Programul național de consolidare a 
clădirilor cu risc seismic ridicat - Subprogramul proiectarea și execuția 
lucrărilor de intervenții pentru clădirile de interes și utilitate publică 

6. 

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 206/02.08.2024  privind aprobarea 
documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții 
“CONSOLIDARE, MODERNIZARE, SUPRAETAJARE ȘI 
EFICIENTIZARE TERMICĂ A ȘCOLII GIMNAZIALE    
CONSTANTIN BRÂNCUȘI, SITUATĂ ÎN STR. ROȘIA MONTANĂ, NR. 
41, AMPLASARE PANOURI FOTOVOLTAICE ȘI ORGANIZARE 
EXECUTARE LUCRĂRI”, aprobat pentru finanțare prin Programul 
național de consolidare a clădirilor cu risc seismic ridicat - Subprogramul 
proiectarea și execuția lucrărilor de intervenții pentru clădirile de interes 
și utilitate publică 

7. 

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 207/02.08.2024 privind aprobarea documentației 
de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiții “MODERNIZARE ȘCOALA 
GIMNAZIALĂ NR. 142 - LUCRĂRI DE CONSOLIDARE, REFACERE 
SCARĂ EVACUARE EXTERIOARĂ, MODERNIZARE FAȚADE, 
REFACERE FINISAJE, EFICIENTIZARE TERMICĂ, AMPLASARE 
PANOURI FOTOVOLTAICE, LUCRĂRI DE INSTALAȚII ȘI 
ORGANIZARE DE ȘANTIER ÎN INCINTĂ”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de consolidare a clădirilor cu risc seismic ridicat - 
Subprogramul proiectarea și execuția lucrărilor de intervenții pentru 
clădirile de interes și utilitate publică 
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8. 

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 209/02.08.2024 pentru modificarea    
și completarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 66/15.03.2024 pentru aprobarea 
devizului general, a indicatorilor tehnico-economici, a categoriilor de 
cheltuieli finanţate din bugetul Sectorului 6, precum și a documentației 
tehnico-economice (faza DALI) pentru obiectivul de investiții 
“Reabilitare și consolidare Școala Gimnazială nr. 153, Corp C1,    
Str. Drumul Săbăreni, nr. 21A, Sector 6, București” 

9. 

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 210/02.08.2024 privind modificarea și 
completarea  H.C.L. al Sectorului 6 nr. 65/15.03.2024 pentru aprobarea 
devizului general, a indicatorilor tehnico-economici, a categoriilor de 
cheltuieli finanţate din bugetul Sectorului 6, precum și a documentației 
tehnico-economice (faza DALI) pentru obiectivul de investiții 
“Reabilitare și consolidare Colegiul Național "Tudor Vladimirescu", 
Corp C1+C2, Bd. Iuliu Maniu, nr. 15, Sector 6, București” 

10.
nr. 1 și nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 208/02.08.2024 privind aprobarea rectificării 
Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2024 

11.
nr. 1 și nr. 5 

  
 

Proiect de hotărâre nr. 145/22.06.2023 privind aprobarea devizului 
general, a indicatorilor tehnico-economici și a documentației    
tehnico-economice (DALI) pentru obiectivul de investiții “Reparații 
capitale trotuare și carosabil Bulevardul Uverturii”  

12.

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 201/02.08.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții 
“Reabilitare sistem rutier Drumul Valea Largă”, aprobat pentru finanțare 
prin Programul național de investiții “Anghel Saligny”, precum și a 
cheltuielilor legate de finanțare pentru realizarea obiectivului 

13.

nr. 1 și nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 202/02.08.2024 privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții 
“Reabilitare sistem rutier Drumul Osiei”, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de investiții “Anghel Saligny”, precum și a 
cheltuielilor legate de finanțare pentru realizarea obiectivului 

14.  nr. 5 
 

Proiect de hotărâre nr. 105/10.04.2024 privind solicitarea către 
Consiliul General al Municipiului București de atribuire a denumirii 
“Parcul Gheorghe Dinică” imobilului identificat cu numărul cadastral 
246205, situat în Calea Giulești nr. 56, sector 6, București 

15.  Întrebări și interpelări. 

               
Anexă la D.P. Sectorului 6 nr.  1702/07.08.2024 

Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 08.08.2024, ora 1600 

 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 211/05.08.2024 privind solicitarea Consiliului 
General al Municipiului București pentru împuternicirea expresă     
a Consiliului Local al Sectorului 6 de a hotărî cu privire la încheierea unui 
acord de parteneriat în vederea implementării proiectului „Synergizing 
Buildings Renovation and Regenerative Urban Furniture to Co-create 
PED Ecosystem (SET-PED)” în cadrul apelului de proiecte „DUT Call for 
Proposals 2023” și a cheltuielilor legate de acest proiect 
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  Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri! 
Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. 

Dl Alin Constantin Copaci, consilier local: Bună ziua! Domnul Pascu este posibil să nu 
intre, deoarece se află pe alt continent și s-ar putea să nu aibă conexiune.  

Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc! Lipsesc dl Florescu, dl Gâdiuță, dl Pascu și dl Simion 
Paul Eduard. În aceste condiții, suntem 23 prezenți, până la acest moment.  

Doamna președinte, aveți cuvântul! 
D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Mulțumesc! Bună ziua, doamnelor și 

domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 
1667 din 02.08.2024 și anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul din data de 06.08.2024. 

Proiectul ordinii de zi a fost suplimentat prin dispoziția numărul 1702 din 07.08.2024. 
Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu Societatea 
civilă prin care ne informează că, față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe site-ul instituției 
Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă nu au fost primite propuneri, sugestii sau 
recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 1702 
din 07.08.2024. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de 
voturi “pentru”, suplimentarea proiectului ordinii de zi a fost aprobată. 

Vă propun ca cele două puncte de pe ordinea de zi suplimentară să le mutăm înainte de 
“întrebări și interpelări” de pe ordinea de zi. Este cineva “împotrivă? Nu. Se abține cineva? Nu.         
Cu 23 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi în integralitatea lui. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. 
“Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul ordinii de zi a fost 
aprobat. 

Aș vrea să vă propun aceeași modalitate ca la ședințele trecute, dacă nu sunt discuții 
generale să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva “împotrivă”? Nu. Se 
“abține” cineva? Nu. Cu 23 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Să trecem la primul punct de pe ordinea de zi. Domnul secretar general, vă rog! 
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, avem de aprobat procesul-verbal 

al ședinței extraordinare, cu convocare de îndată, din data de 17 iulie anul curent. Dacă sunt 
discuții? Dacă nu sunt discuții, vă propun aprobării procesul-verbal. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. 
“Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

De asemeni, procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 18 iulie anul curent. Dacă sunt 
discuții? Dacă nu sunt discuții, vă propun aprobării procesul-verbal. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. 
“Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

Doamna președinte, aveți cuvântul! 
D-na Adina Nicolescu: Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre                   

nr. 198/31.07.2024 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investiție Construire spații destinate activităților               
școală după școală (after-school) în incinta Școlii gimnaziale nr. 193 din Sectorul 6 al 
Municipiului București.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, o să vă rog să trecem la votarea proiectului!               
Dl Secretar general, vă rog!  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc! Avem 26 de voturi “pentru”.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
 

2. nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 212/07.08.2024 privind decontarea contravalorii 
cheltuielilor de transport pentru muncitorii angajaţi în cadrul Administrației 
Serviciului Public de Salubrizare Sector 6 
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Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 203/02.08.2024 privind 
aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor                   
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții “MODERNIZARE GRĂDINIȚĂ - 
CONSOLIDARE, MODIFICĂRI ȘI MODERNIZARE FAȚADE, RECOMPARTIMENTĂRI 
INTERIOARE ȘI REFACERE FINISAJE, EFICIENTIZARE TERMICĂ, LUCRĂRI DE 
INSTALAȚII, AMPLASARE PANOURI FOTOVOLTAICE ȘI CONFORMARE MANSARDĂ 
PENTRU CORPUL DE CLĂDIRE EXISTENT C1, ORGANIZARE DE ȘANTIER ÎN INCINTĂ, CU 
PRELUAREA AVIZELOR DIN C.U. NR. 749/2Z DIN 25.07.2023”, aferent Grădiniței nr. 229, 
aprobat pentru finanțare prin Programul național de consolidare a clădirilor cu risc seismic 
ridicat - Subprogramul proiectarea și execuția lucrărilor de intervenții pentru clădirile de interes 
și utilitate publică.  

Discuții dacă sunt? Vă rog, domnul Gâdiuță! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă, viceprimar: Vă mulțumesc! O să fac observațiile                   

și pentru proiectele următoare ce vizează această listă de finanțări. Este o bucurie să văd că aceste 
proiecte prind contur. La final de 2022, începutul anului 2023, când am depus aceste cereri                
de finanțare către Ministerul Dezvoltării și, practic, au început aceste proiecte eu și echipa de la 
Administrația Şcolilor eram ușor circumspecţi că o să reușim să obținem finanțările pentru toate 
unitățile pentru care depunem aceste solicitări. A fost o reușită faptul că am reușit să obținem toate 
aceste finanțări în mai multe etape, rând pe rând. Vreau să îi felicit pe colegii de la Administrația 
Şcolilor care au gestionat această serie de proiecte și faptul că, ulterior, anul trecut, pentru toate 
aceste proiecte s-a finalizat documentația tehnică, faza DALI, toate au mers şnur. Aș dori să întreb 
în ce fază este proiectul tehnic pentru aceste proiecte? La lista de investiții de anul acesta din 
buget a fost prinsă pentru fiecare unitate în parte o linie bugetară ce viza proiectarea, proiectul 
tehnic, faza următoare DALI-ului și aș dori să întreb în ce fază este pentru fiecare unitate în parte 
această fază de proiect tehnic? Vă mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Da, vă rog, din executiv, dacă este cineva să răspundă!  
Dl Cristian-Mihai Munteanu, reprezentant Administrația Școlilor Sector 6:                   

Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Pentru proiectul tehnic pentru școala Şcoala 
Gimnazială nr. 153 și pentru Colegiul Național Tudor Vladimirescu s-au început demersurile de 
achiziție, contractarea proiectului tehnic, însă ele s-au oprit, la un moment dat, apoi a intervenit și 
procedura aceasta de reorganizare în care suntem și, momentan, ele nu au mai avansat. Pentru 
celelalte unități este necesară aprobarea la faza DALI și apoi se vor putea demara demersurile 
pentru contractarea proiectelor tehnice.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte discuții, dacă sunt? Dacă nu sunt alte discuții, o 
să vă rog să trecem la vot!  

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 26 de voturi “pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 205/02.08.2024 privind 

aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiții “MODERNIZARE GRĂDINIȚĂ - CONSOLIDARE, 
MODIFICĂRI ȘI MODERNIZARE FAȚADE, RECOMPARTIMENTĂRI INTERIOARE ȘI 
REFACERE FINISAJE, EFICIENTIZARE TERMICĂ, LUCRĂRI DE INSTALAȚII, AMPLASARE 
PANOURI FOTOVOLTAICE ȘI CONFORMARE MANSARDĂ PENTRU CORPUL DE CLĂDIRE 
EXISTENT C1, ORGANIZARE DE ȘANTIER ÎN INCINTĂ, CU PRELUAREA AVIZELOR DIN 
C.U. NR. 748/4F DIN 25.07.2023”, aferent Grădiniței nr. 246, aprobat pentru finanțare prin 
Programul național de consolidare a clădirilor cu risc seismic ridicat - Subprogramul 
proiectarea și execuția lucrărilor de intervenții pentru clădirile de interes și utilitate publică. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, o să vă rog să trecem la vot! Vă rog,                   
domnul secretar general! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 26 de voturi “pentru”. 
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D-na Adina Nicolescu: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 204/02.08.2024 privind 

aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor                   
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții “LUCRĂRI DE REABILITARE ȘI 
MODERNIZARE CONSTRUCȚIE EXISTENTĂ CU FUNCȚIUNEA DE UNITATE DE 
ÎNVĂȚĂMÂNT - GRĂDINIȚA SPIRIDUȘII”, aprobat pentru finanțare prin Programul național 
de consolidare a clădirilor cu risc seismic ridicat - Subprogramul proiectarea și execuția 
lucrărilor de intervenții pentru clădirile de interes și utilitate publică. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot! Vă rog, domnul secretar 
general! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 26 de voturi “pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 206/02.08.2024  privind 

aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI) și a indicatorilor                 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții “CONSOLIDARE, MODERNIZARE, 
SUPRAETAJARE ȘI EFICIENTIZARE TERMICĂ A ȘCOLII GIMNAZIALE                   
CONSTANTIN BRÂNCUȘI, SITUATĂ ÎN STR. ROȘIA MONTANĂ, NR. 41, AMPLASARE 
PANOURI FOTOVOLTAICE ȘI ORGANIZARE EXECUTARE LUCRĂRI”, aprobat pentru 
finanțare prin Programul național de consolidare a clădirilor cu risc seismic ridicat - 
Subprogramul proiectarea și execuția lucrărilor de intervenții pentru clădirile de interes și 
utilitate publică. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, dl Gâdiuţă! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Vă mulțumesc! Aș dori să subliniez un aspect pozitiv pe 

care îl conține acest proiect și anume, faptul că în cazul Școlii Constantin Brâncuși, care este una 
dintre cele mai bune școli din sectorul nostru, dar și una dintre cele mai aglomerate școli din  
sector, acest proiect, practic, această documentație, conține și elementul de supraetajare.                   
Deci, pe lângă consolidare se va realiza și o supraetajare a clădirii existente, astfel încât să reușim 
să găsim o variantă suplimentară pentru a găzdui clasele de care acolo este mare nevoie, la această 
școală. Şcoala, deja, are containere în curte, dar din păcate, practic, am ajuns în situația în care 
aproape nu mai avem spațiu pentru containere de care ar fi nevoie, iar soluția aceasta, cred eu, că 
ar putea să fie un model de urmat și pentru alte unități de învățământ, spre exemplu,                   
Regina Maria, care este în apropiere și a ajuns într-o situație similară. Felicitări pentru această 
soluție găsită! Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Alte discuții dacă mai sunt? Dacă nu sunt, vă rog să trecem la vot! 
Vă rog, domnul secretar general! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 26 de voturi “pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 207/02.08.2024 privind 

aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor                   
tehnico-economici pentru obiectivul de investiții “MODERNIZARE ȘCOALA GIMNAZIALĂ 
NR. 142 - LUCRĂRI DE CONSOLIDARE, REFACERE SCARĂ EVACUARE EXTERIOARĂ, 
MODERNIZARE FAȚADE, REFACERE FINISAJE, EFICIENTIZARE TERMICĂ, AMPLASARE 
PANOURI FOTOVOLTAICE, LUCRĂRI DE INSTALAȚII ȘI ORGANIZARE DE ȘANTIER ÎN 
INCINTĂ”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de consolidare a clădirilor cu risc 
seismic ridicat - Subprogramul proiectarea și execuția lucrărilor de intervenții pentru clădirile de 
interes și utilitate publică. 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot! Vă rog, domnul secretar 
general! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 26 de voturi “pentru”. 
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D-na Adina Nicolescu: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 209/02.08.2024 pentru 

modificarea și completarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 66/15.03.2024 pentru aprobarea devizului 
general, a indicatorilor tehnico-economici, a categoriilor de cheltuieli finanţate din bugetul 
Sectorului 6, precum și a documentației tehnico-economice (faza DALI) pentru obiectivul de 
investiții “Reabilitare și consolidare Școala Gimnazială nr. 153, Corp C1, Str. Drumul Săbăreni, 
nr. 21A, Sector 6, București”.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot! Vă rog, domnul secretar 
general! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 26 de voturi “pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 210/02.08.2024 privind 

modificarea și completarea  H.C.L. al Sectorului 6 nr. 65/15.03.2024 pentru aprobarea devizului 
general, a indicatorilor tehnico-economici, a categoriilor de cheltuieli finanţate din bugetul 
Sectorului 6, precum și a documentației tehnico-economice (faza DALI) pentru obiectivul de 
investiții “Reabilitare și consolidare Colegiul Național "Tudor Vladimirescu", Corp C1+C2,             
Bd. Iuliu Maniu, nr. 15, Sector 6, București” 

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot! Vă rog, domnul secretar 
general! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 26 de voturi “pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 208/02.08.2024 privind 

aprobarea rectificării Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii                   
administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2024. 

Aici o să doresc eu să citesc un amendament și ulterior discuții și alte intervenții dacă mai 
sunt.  

Având în vedere necesitatea efectuării de urgență a unor lucrări la obiectivul de investiții 
proiect tehnic plus construcție Școală Gimnazială numărul 197 after school, propunem următorul 
amendament: se suplimentează capitolul bugetar 65.02.03.02 învățământ primar, Primăria                  
Sector 6, articol bugetar 71.01.01, poziția listă investiții A03, PT plus construcție                   
Școala Gimnazială numărul 197 After School cu 500.000 lei. Se diminuează capitolul bugetar 
84.02.03.03, străzi Primăria Sector 6, articol bugetar …. 03.01, poziția listă investiții A04, 
modernizare sistem rutier, alei, străzi dintre imobilele de locuințe, perimetrul cuprins între 
Bulevardul Iuliu Maniu, strada Moinești, strada Liniei, strada Valea Cascadelor, microzona 15,                
se diminuează cu 500.000 lei. O să vă rog să votăm amendamentul după celelalte discuții.  

Alte discuții și alte intervenții dacă sunt, vă rog și dacă aveți întrebări despre amendament 
și despre proiect în general.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Dacă îmi permiteți! 
D-na Adina Nicolescu: Da, vă rog!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Aș avea și eu o propunere de amendament.                   

El vizează o situație ce se regăsește la Școala Gimnazială nr. 163 din Giulești. Școala aceasta este 
una din școlile care încă nu au sală de sport, acolo a existat o soluție de avarie, să-i spunem, un 
balon ce a fost folosit în ultimii ani, dar din păcate, soluția aceea nu este una optimă, s-a dovedit 
acest lucru și el s-a și degradat în timp. Este clar că este nevoie de o altă soluție care să ajute copiii 
și profesorii de acolo. De accea, propunerea vizează realizarea unei documentații tehnice ce ar sta 
la baza realizării unui teren de sport acoperit, o structură acoperită similară cu cea de la Palatul 
Golescu, de exemplu, de la Palatul Grant de la D.G.A.S.P.C.. Această documentație cred că ar 
putea să fie făcută chiar de către Compania Sectorului 6. Astfel, amendamentul sună în felul 
următor: se scade din bugetul Sectorului 6, fondul de rezervă, suma de 100.000 lei, se adaugă pe 
lista de investiții a Primăriei Sectorului 6 următorul obiectiv de investiții cu suma aferentă de 
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100.000 lei, documentație tehnică în vederea realizării unui teren de sport acoperit în cadrul                 
Școlii Gimnaziale nr. 163. Am diminuat această sumă din fondul de rezervă tocmai pentru a nu da 
peste cap alte linii bugetare sau alte posibile investiții. Vă mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Vă mulțumim și noi! Alte discuții dacă sunt?  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Pe tot proiectul sau pe marginea 

amendamentelor?  
D-na Adina Nicolescu: Pe marginea amendamentelor și ulterior, a proiectelor. Practic, la 

modul general, cine dorește să intervină? Vă rog, doamna viceprimar și ulterior, domnul consilier 
Pană.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: La mine este mai mult. Dacă domnul consilier Pană 
are ceva la obiect, scurt, îl las pe el pentru că eu am mai multe întrebări.  

D-na Adina Nicolescu: Domnul consilier Pană!  
Dl Traian Pană, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Referitor la 

amendamentul domnului consilier Gâdiuță, la Școala nr. 163, din cauza suprafeței clădirii și a 
terenului, noi am încercat, în mandatul domnului primar Mutu, să construim o sală de sport acolo 
și nu s-a putut. Acea soluție cu acel balon a fost agreată și de către conducerea școlii și de către 
părinți. În schimb, colegul nostru, domnul consilier Desculțescu a făcut tot posibilul să dea jos 
acel balon și să nu mai fie funcțional. Înainte de a vota acest amendament, să verificați dacă acea 
suprafață a școlii, cu tot cu teren, permite construirea unei săli de sport. Noi, în mandatul                 
2016-2020, am încercat și din cauza acelei suprafețe, fiind prea mică, nu s-a putut construi o sală 
de sport. Mulțumesc!  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Da, dacă îmi permiteți să răspund!  
D-na Adina Nicolescu: Vă rog, domnule Gâdiuță!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vă mulțumesc! Da, fac parte din consiliul de 

administrație al acestei școli, iar această soluție este chiar discutată în cadrul consiliilor de 
administrație, am avut în luna iunie o ședință ceva mai lungă, în cadrul consiliului de administrație 
cu acest subiect, în legătură cu această posibilă variantă, tocmai pentru că, într-adevăr, acolo 
există niște dificultăți, să-i spunem, în legătură cu ridicarea unei săli de sport propriu-zise, am 
venit cu această variantă, să-i zicem de mijloc, a unui teren de sport acoperit cu, practic, cu o 
structură metalică. Varianta aceasta a balonului a fost una care a adus niște beneficii, dar din 
păcate, aceasta au confirmat și părinții, și cadrele didactice, și reprezentanții unității de 
învățământ, ea nu este una care să fie fezabilă pe termen lung. Vara este destul de incomod de 
folosit acel balon, iar tot acest proces de montare, demontare a balonului este unul destul de 
dificil. Această varianta a unei structuri, a unui teren de sport acoperit, a unei structuri metalice,         
ar fi una ceva mai bună față de această variantă și ar fi mai aproape de varianta unei săli de sport. 
De aceea am și…  

Dl Traian Pană: Referitor la balon, domnul viceprimar, pe timp de vară copiii sunt în 
vacanță, deci nu este fezabil ceea ce ați spus dumneavoastră. Ați făcut tot ce s-a putut în mandatul 
dumneavoastră de viceprimar să nu folosiți acel balon ca să veniți cu această soluție. Puteați să o 
faceți la începutul mandatului și nu să se chinuie copiii prin holul școlii să își desfășoare 
activitatea orei de sport sau în curtea școlii.  

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Păi, tocmai, că la începutul mandatului am preluat acest 
balon de care spuneți că a fost soluția găsită. Acest balon a fost fără niciun fel de spațiu care putea 
să fie folosit ca vestiar, a venit o interdicție din partea D.S.P.-ului de a folosi acel balon, am făcut 
demersurile necesare pentru ca în curte să fie realizate niște vestiare și să putem să facem 
funcțional acel balon, pentru că l-am preluat, repet, nefuncțional și cu interdicție din partea 
D.S.P.-ului de a-l folosi. A fost folosit în prima parte a mandatului, dar nu a fost indicat ca o 
soluție pe termen lung. Am încercat varianta unei săli de sport, dar acolo există, într-adevăr, niște 
dificultăți din cauza spațiului care nu este suficient de mare și de aceea am venit cu această 
propunere suplimentară. Nu îmi doresc să politizăm propunerea, fiind parte a consiliului                   
de administrație de acolo, am primit aceste sugestii și rugăminți de a încerca această variantă,                
iar documentația tehnică, practic, ar detalia ca soluție această variantă. Mulțumesc!  
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D-na Adina Nicolescu: Mulțumim și noi! Vă rog, doamna viceprimar!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! Încep cu amendamentul domnului viceprimar 

Gâdiuță. Ideea este în felul următor, atât în bugetul Administrației Școlilor, cât și în bugetul 
consolidat al primăriei, din ce-mi aduc eu aminte, există linii de buget umbrelă, ca să zicem așa, în 
care sunt alocați bani pentru diverse documentații. Știm toți, Administrația Școlilor nu va mai 
exista cu personalitate juridică începând din 2 septembrie, iar cel mai probabil la începutul lunii 
vom avea din nou o rectificare bugetară care să includă în bugetul primăriei ce a mai rămas din 
bugetul Administrației Școlilor. Deci, să se facă o consolidare și cred că vom avea atunci spațiu 
să…, dar și acum cred că există spațiu bugetar să putem să achiziționăm o astfel de documentație, 
dacă ea este necesară. Eu am tot întrebat la Administrația Școlilor dacă balonul poate fi reparat, 
mie mi s-a confirmat că la toamnă balonul va putea fi pus pe poziții și folosit de către elevi.               
Deci, eu nu văd sensul acestui amendament acum, mai ales că urmează această unire între cele 
două bugete și vom avea de unde să luăm bănuți pentru astfel de documentație, dacă este cazul.  

M-aș întoarce la amendamentul propus de doamna președinte, despre ce lucrări este vorba, 
pentru că din ce știu, corpul de after school de la 197 este aproape gata, dacă nu chiar în procedură 
de recepție. Dacă poate cineva să ne spună despre ce este vorba și vă întreb, pun întrebările pentru 
proiectul în ansamblu, acum sau după ce votăm amendamentul?  

D-na Adina Nicolescu: Haideți la amendament să ne răspundă! Vă rog mult,                   
din executiv, domnul director Bogdan Ciocârlan, dacă este online?  

Dl Bogdan Ciocîrlan, director general Direcția Generală Economică: Bună ziua, mă 
auziți?  

D-na Adina Nicolescu: Da, bună ziua! O să vă rog mult să răspundeți dumneavoastră, 
având în vedere că este o întrebare mai tehnică, la întrebarea doamnei viceprimar!  

Dl Bogdan Ciocîrlan: O să vă spun așa, în mare, știu că sunt ceva finalizări ale unor 
picturi, împrejmuiri, amenajări, ceva la modul acesta. Mai în detaliu, nu știu să vă răspund. 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Este ok?  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Din punctul meu de vedere, da. Să-mi spuneți când pot 

să…  
D-na Adina Nicolescu: Da, puteți să aveți altă intervenție.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Ok! Deci, întrebările mele sunt pentru domnul director 

economic. Legat de rectificare, am observat că pe capitolul 51.01, Sectorul 6 al                   
Municipiului București, la linia alte cheltuieli, avem o creștere de buget de 6.200.000., dacă puteți 
să ne spuneți despre ce este vorba aici? Deci, pe funcționare, la alte cheltuieli o majorare cu 6,2 
milioane.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Da! Trebuie să vă spun că avem un executor judecătoresc, mai 
exact, avem o hotărâre a unei instanțe și a trebuit să punem acești bani.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Și pentru ce sunt?  
D-na Emilia Ciucan:  Dacă îmi permiteți! Mă auziți? Emilia Ciucan sunt!  
D-na Adina Nicolescu: Numai puțin, vă rog! Doamna Emilia Ciucan, vă rog mult să 

spuneți și în ce calitate vorbiți aici, în ședință, ca să știe toată lumea! 
D-na Emilia Ciucan: Da, sigur! Am fost rugată să intervin pentru că am gestionat din 

anul 2022, de la sfârșitul anului 2022, un dosar de executare, precum şi contestația la executare. 
Pe scurt, vorbim de o executare silită, acum suspendată, care va continua, pentru că avem o 
decizie a Înaltei Curți care spune că suspendarea durează până la soluționarea în fond. Este 
obligatoriu, și domnul Ciocârlan, îmi poate confirma, ca în momentul în care începe o executare 
silită trebuie avut în buget banii necesari. 
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: OK! Mulțumim mult! Da, ce mai este de zis, nu mai 
este nimic de zis.  

D-na Emilia Ciucan: Dacă mai aveți întrebări?  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Asta este, păcatul se iartă, prostia se plătește!                   

La capitolul 54.02 - Alte servicii publice generale, domnul director, văd că ați diminuat fondul de 
rezervă cu 1,1 milioane. Unde s-au dus?  
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Dl Bogdan Ciocârlan: Capitolele de primărie, pe secțiunea de dezvoltare.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: OK! 
Dl Bogdan Ciocârlan: Am un pachet acolo, dacă vedeți suma.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: S-a majorat învățământul, dar ați semnat pe P.N.R.R. 

pentru Antim Ivireanul.  
Dl Bogdan Ciocârlan: Antim Ivireanul am pus 23.798.000 acolo, proiectul școli verzi.   
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Școli verzi, așa este! Ați adus în buget pe 67.02, 

diferența neexecutată, bănuiesc de la bugetul Centrului Cultural European? 
Dl Bogdan Ciocârlan: Da. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Din cauza închiderii. 
Dl Bogdan Ciocârlan: Am pus și banii de la Eco Complex Vest, cei 7 milioane.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da. Tot pe cheltuieli, văd că s-a diminuat la salubritate 

și la A.D.P.D.U., cu câte 5 milioane. La A.D.P.D.U., cel puțin, văd că sunt luați de la personal și 
întrebarea este, dacă în condițiile în care, noi, acum o ședință sau două, am majorat coeficientul de 
salarizare pentru muncitori, cele două instituții au în mare parte angajați muncitori, ei se vor 
descurca și vor avea suficienți bani pentru plata salariilor?  

Dl Bogdan Ciocârlan: Da. Vă asigur că nu impactează cu nimic și în funcție de execuție, 
urmărim execuția, vom urmări în continuare, dar nu, nu se întâmplă nimic. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Pe zona de venituri, am observat că în iunie 2024, 
aveam propusă, mă rog, era alocată la diverse venituri, la contribuția asociații de proprietari pentru 
lucrări de reabilitare, alte venituri pentru finanțarea secțiunii de dezvoltare, aveam 4.600.000, 
propuși pentru venituri, iar acum nu mai este niciun leu aici.  

Dl Bogdan Ciocârlan: Acolo este greșit, acolo sunt alte cheltuieli, pe secțiunea 
dezvoltare.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan:  Da, dar nu mai sunt. Adică, nu mai încasăm banii 
aceştia că erau propuși la venituri?   

Dl Bogdan Ciocârlan: Există o adresă din partea Ministerului de Finanțe prin care au 
comunicat.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Că nu mai vin banii aceștia?  
Dl Bogdan Ciocârlan: S-a creat un cont special, acolo! S-au mutat banii. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan:  Da, s-au mutat banii! OK! Și sper să nu greșesc, tot la 

venituri, la secțiunea sume primite de la UE, ce avem de primit prin exercițiile financiare vechi pe 
Fondul Social European, la fel, s-a diminuat suma cu 10 milioane.  

Dl Bogdan Ciocârlan: Aceasta este în funcție de extrasele pe care le-am primit, am 
corelat sumele, nimic altceva.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan:  OK! Bun! Deci acestea au fost diferențele pe care             
le-am regăsit eu, dacă mai sunt altele care mi-au scăpat, care merită sau mă rog, ar trebui aduse la 
cunoștința consiliului?  

Dl Bogdan Ciocârlan:  A fost o simplă rearanjare, nimic suplimentare.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bine. Eu am terminat, mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă sunt, vă rog? Domnul consilier 

Bojdan, vă rog! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, doamna președinte! Am discutat la comisia 

buget rectificarea bugetară și mulțumesc reprezentanților Administrației Şcolilor pentru 
clarificările aduse cu privire la alocarea bugetară și containerelor necesare Școlii nr. 169.  

O rugăminte către dumnealor am, să răspundă tuturor unităților școlare care au solicitat 
achiziția și montajul de containere modulare, deci nu doar celor care au aceste nevoi pentru 
relocarea cauzată de lucrări în unitățile respective, ci și unităților care au solicitat containere 
modulare pentru a crește capacitatea unităților respective și pentru a comuta mai mulți elevi, 
pentru că aceste unități de învățământ au nevoie să-și pregătească începerea anului școlar și să 
informeze părinții elevilor care vor învăța acolo în noul an școlar în timp util. Mulțumesc frumos! 
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D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții,             
o să vă rog să trecem la vot! Domnul secretar general, vă rog!  

Dl Demirel Spiridon: Vom vota întâi amendamentele. 
D-na Adina Nicolescu: Votăm amendamentul meu prima dată, deorece l-am citit primul. 

Deci, supun la vot amendamentul citit de mine, vă rog! 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 26 de voturi “pentru”, la acest amendament.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 26 de voturi “pentru”, amendamentul a fost 

aprobat.  
O să trecem la votarea amendamentului citit de domnul Gădiuță Alexandru, vă rog! 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 7 voturi “pentru”, 12 “abţineri” și 7 voturi “împotrivă”.  
D-na Adina Nicolescu: Cu 7 voturi “pentru”, 12 “abţineri” (dl Copaci, d-na Crimu,             

dl Enache, dl Florescu, d-na Mitran, d-na Nicolescu, d-na Popescu, dl Prunaru, dl Simion A.,              
d-na Ștefan, d-na Trăistaru, dl Volintiru) și 7 voturi “împotrivă” (dl Ciontu, dl Iacob, dl Pană,                
dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu), amendamentul a fost respins.  

O să vă rog să treceți la votul proiectului în ansamblul său, domnul secretar general!  
Dl Demirel Spiridon: Domnul Coșcodaru nu mai este logat. Suntem 25 prezenți la acest 

proiect. Avem două “abţineri” şi 23 de voturi “pentru”.  
D-na Adina Nicolescu: Cu două “abţineri” (dl Desculțescu, dl Zainea) și 23 de voturi 

“pentru”, proiectul a fost adoptat.   
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 145/22.06.2023 privind 

aprobarea devizului general, a indicatorilor tehnico-economici și a documentației                   
tehnico-economice (DALI) pentru obiectivul de investiții “Reparații capitale trotuare și carosabil 
Bulevardul Uverturii”. 

Discuții dacă sunt? Doamna viceprimar, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Eu am două chestiuni și una este de fond. Proiectul 

este din 22.06.2023, ni se cere să aprobăm documentația tehnico-economică DALI conform          
Anexei 2. La Anexa 2 dacă vă uitați la pagina 34 la costurile estimative ale investiției, au rămas în 
DALI varianta veche, varianta din iunie, deci, nu coincid cu devizul general al investiției care a 
fost majorat, înțelegem, o parte pentru că au apărut modificări la H.G. nr. 907, o parte pentru că au 
crescut prețurile probabil la asfalt, pentru că la capitolul carosabil și trotuare prețurile au crescut 
cu 1,4 milioane și aș vrea să întreb executivul, dacă este în regulă să aprobăm o documentație 
DALI care nu se aliniază cu devizul de investiții, pentru că în DALI există și tot felul de formule, 
tot felul de analize tehnico-economice financiare care pleacă de la costul estimat al investiției, 
care nu este cel din deviz. Deci, aceasta este o primă întrebare și aș vrea să ne spună executivul 
dacă este în regulă? Și doi, grupul U.S.R. o să rămână consecvent vis-a vis de opinia pe care o are 
față de acest proiect. Noi nu o să votăm acest proiect, pentru că, deși am solicitat aceasta în 
repetate rânduri și am avut și confirmarea primarului și există și în lista de investiții o linie prin 
care au fost alocați bani la începutul anului pentru a analiza inclusiv o soluție pentru Bulevardul 
Uverturii, care să cuprindă și o soluție pentru transportul alternativ, proiectul pe care îl avem azi 
în față a rămas neschimbat, deci noi nu o să ne schimbăm abordarea față de acest proiect și 
rugămintea, nu neapărat pentru noi, dar pentru ceilalți colegi pentru executiv să se asigure că dacă 
votăm un DALI care nu corespunde cu devizul, este OK. Mulțumesc! 
 D-na Adina Nicolescu: Vă rog din executiv, cine este să-i răspundă doamnei viceprimar?  
 Dl Viorel Giura, Direcția Generală Investiții Publice: Bună ziua! Da, este în regulă. 
Față de a doua problemă ridicată de problema cu traficul alternativ, aici a fost expusă poziția 
noastră, clar, nu se poate asigura o variantă pentru traficul alternativ, la trama stradală actuală a 
Bulevardului Uverturii.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu v-am cerut o intervenție pe acest subiect. Este o 
chestiune de viziune, am înțeles viziunea domnului primar, nu suntem de acord cu ea. Am crezut 
că am ajuns la un consens, nu a fost așa. Aceasta este o chestiune care ține de politică și de 
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viziunea grupului U.S.R. față de viziunea domnului primar. Întrebarea mea este, dacă DALI-ul pe 
care ne-ați chemat astăzi să îl votăm, cel din 2023, care nu a fost modificat ca și costuri estimative 
ale investiției, este în regulă pentru colegii noștri să-l voteze? 

Dl Viorel Giurea: Da, este în regulă.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Deci, era o chestiune de fond. Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt alte intervenții,         

o să vă rog să trecem la vot!  
Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Avem 18 voturi “pentru”, două voturi “împotrivă” și 6 “abţineri” 

(S-a reconectat dl Coşcodaru).   
D-na Adina Nicolescu: Cu 18 voturi “pentru”, două voturi “împotrivă” (dl Desculțescu,        

dl Volintiru) și  6 “abţineri” (dl Bojdan, dl Gâdiuță, d-na Mitran, d-na Ștefan, dl Ungureanu,             
dl Zainea), proiectul a fost adoptat.   

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 201/02.08.2024 privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții 
“Reabilitare sistem rutier Drumul Valea Largă”, aprobat pentru finanțare prin Programul 
național de investiții “Anghel Saligny”, precum și a cheltuielilor legate de finanțare pentru 
realizarea obiectivului.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, o să vă rog să trecem la votarea proiectului!  
Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Avem 25 de voturi “pentru” și o “abţinere”.   
D-na Adina Nicolescu:  Cu 25 de voturi “pentru” și o “abţinere” (dl Desculțescu),           

proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 202/02.08.2024 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții 
“Reabilitare sistem rutier Drumul Osiei”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții “Anghel Saligny”, precum și a cheltuielilor legate de finanțare pentru realizarea 
obiectivului.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la votarea proiectului.  
Se intră în procedură de vot  
Dl Demirel Spiridon: Avem 25 de voturi “pentru” și o “abţinere”.   
D-na Adina Nicolescu: Cu 25 de voturi “pentru” și o “abţinere” (dl Desculțescu),           

proiectul a fost adoptat.   
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 105/10.04.2024 privind 

solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de atribuire a denumirii                  
“Parcul Gheorghe Dinică” imobilului identificat cu numărul cadastral 246205, situat                   
în Calea Giulești nr. 56, sector 6, București. 

Discuții dacă sunt? Doamna consilier Georgeta Mitran, vă rog! 
D-na Georgeta Mitran: Mulțumesc! O să încep prin a spune că toți care suntem prezenți 

în această ședință, cu siguranță știm cine a fost actorul Gheorghe Dinică. Poate mai puțin știm sau 
știam că marele actor de teatru și film s-a născut la noi în sector, în cartierul Giulești, la data de 
25.12.1933, bănuiesc că din motive de sărbători, de Crăciun și de Anul Nou, nașterea sa a fost 
înregistrată în data de 01.01.1934. Străzile din cartierul Giulești au fost scena pe care și-a exersat 
primele roluri și care au cules primele aplauze. Viața lui Gheorghe Dinică poate deveni subiect de 
film pentru că a fost atât de bogată și de provocatoare. Nu întâmplător, mai târziu, când era deja o 
celebritate, și-a pus parte din sentimente și din trăirile vieții sale în versurile melodiei                
“Sunt vagabontul vieții mele”. Talentul său uriaș nu avea cum să nu iasă la lumină, așa că, încă de 
la 17 ani, joacă în trupele de teatru de amatori, destinul scoțându-i în cale, la una dintre 
reprezentații, pe cea care îi va îndruma primii pași spre arta actoricească profesionistă, marea 
actriță și marele om de cultură Dina Cocea, în așa fel încât, în 1961, absolvă cursurile Institutului 
Național de Artă Teatrală și Cinematografică din București. Ce a urmat, se știe, roluri memorabile 
pe scenele Teatrului de comedie, Teatrului “Bulandra” și Teatrului Național, evident, rolurile de 
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antologie în cele peste 70 de filme în care a jucat. Cele mai cunoscute, ale căror replici au rămas 
în mentalul colectiv, sunt cele din seria filmelor polițiste din anii 70, cu comisarul Moldovan, 
regizate de Sergiu Nicolaescu. Numesc aici două din ele, "Un comisar acuză revanșaˮ, în care a 
interpretat magistral rolul liderului legionar Paraipan. Una dintre replicile celebre care se folosesc 
și astăzi este cea din filmul ˮCu mâinile curateˮ, ˮNu trageţi, domn' Semaca! Sunt eu, 
Lăscăricăˮ, iar de dată recentă este și cea din Filantropica lui Nae Caranfil ˮMâna întinsă care nu 
spune o poveste nu primește pomanăˮ. Pentru contribuția sa la dezvoltarea artei teatrale și 
cinematografice românești a fost decorat cu Ordinul Meritul Cultural clasa a IV-a, în anul 1967, 
pentru merite deosebite în domeniul artei dramatice, cu Ordinul național „Serviciul Credincios” 
în grad de Mare Ofițer pentru realizări artistice remarcabile și pentru promovarea culturii. În anul 
2000, a devenit Doctor Honoris Causa a Universităţii Naționale de Teatru și Cinematografie,              
a primit multe premii din partea Uniunii Cineaștilor din România și din alte organizații, le-am 
menționat pe cele mai importante în referatul de aprobare, iar în 2002 a primit titlul de Cetățean 
de onoare al Municipiului București. Unii dintre noi am avut privilegiul de a-i fi contemporan cu 
acest munte de talent numit Gheorghe Dinică, o figură devenită deja legendă, care continuă să 
inspire și să încânte generații întregi de tineri actori care și-a pus amprenta inimitabilă și 
irepetabilă asupra artei, filmului și teatrului românesc. Personalitatea sa uriașă și talentul de Oscar, 
niciodată răsplătit, îi conferă pe deplin meritul de bun de patrimoniul național. Autoritățile publice 
au datoria de a onora comorile naționale nemuritoare, conferindu-le recunoașterea pe care o 
merită. Noi, avem azi prilejul să-i cinstim memoria, să-i fim recunoscători pentru bucuria care ne-
a făcut-o ori de câte ori și-a dezvăluit talentul și bogăția trăirilor sufletului său mare și să-i 
celebrăm viața prin aprobarea acestui proiect care va atribui numele său parcului din cartierul 
Giulești, parc aflat în imediata apropiere de clădirea fostului Cinematograf Giulești, care la acest 
moment nu are un nume. Prin atribuirea numelui marelui actor Gheorghe Dinică parcului din 
cartierul Giulești, cred că va contribui și la revitalizarea zonei și a conștiinței colective, aducând în 
actualitate una dintre cele mai mari personalități artistice pe care le-a avut România şi iată, 
cartierul Giulești și Sectorul 6. Nu în ultimul rând, întreg cartierul va cunoaște, cred eu, o altă 
dinamică, evident pozitivă, în ceea ce privește dezvoltarea viitore. Pentru onoarea de a fi avut o 
astfel de personalitate de anvergură, născută în cartierul Giulești, în Sectorul 6, de care noi și 
generațiile viitoare putem fi mândri, vă rog, dragi colegi, să aprobați proiectul privind atribuirea 
denumirii Parcul Gheorghe Dinică, imobilului identificat cu numărul cadastral 246205 din Calea 
Giuleşti     nr. 56! Vă mulţumesc! 
 D-na Adina Nicolescu: Vă mulţumim! Dl Adrian Simion, vă rog! 

Dl Adrian Simion, consilier local: Legat de ce a spus doamna Mitran, mă gândeam că 
dânsa o să vorbească și despre marele actor Marinuș Moraru, care a stat pe Tabla Buţii, imediat 
lângă Grădinița nr. 40, care este chiar o onoare pentru sectorul nostru. Poate în viitor îi vom găsi și 
lui un părculeț, chiar 9 Mai, pe colț, vizavi de stadionul Rapid, eu cred că s-ar potrivit pe viitor, 
fiind și prieteni buni și nu mai putem vorbi de tot ce a făcut și Marinuş Moraru. Mulțumesc 
frumos! 

D-na Georgeta Mitran: Mulțumesc foarte mult, stimate coleg! Da, într-adevăr, este foarte 
bine ce ați spus şi da, cred că Sectorul 6 are, iată, încă un mare reprezentant și de ce nu, nu știu 
dacă neapărat parc, dar în orice caz, edificiu de cultură, merită fiecare din acești oameni grandioși 
pe care îi avem.  

D-na Adina Nicolescu: Foarte frumoasă descrierea, mulțumim mult! Alte intervenții, dacă 
mai sunt? Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă rog, domnul secretar general! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Avem 26 de voturi “pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 26 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, la cele două puncte mutate de pe ordinea 

suplimentară: Proiect de hotărâre nr. 211/05.08.2024 privind solicitarea Consiliului General al 
Municipiului București pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 6 de a 
hotărî cu privire la încheierea unui acord de parteneriat în vederea implementării proiectului 
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„Synergizing Buildings Renovation and Regenerative Urban Furniture to Co-create PED 
Ecosystem (SET-PED)” în cadrul apelului de proiecte „DUT Call for Proposals 2023” și a 
cheltuielilor legate de acest proiect.  

Discuții dacă sunt? Domnul consilier Bojdan, vă rog! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc! O scurtă întrebare, bănuiesc că pentru 

Direcția de Fonduri, am înțeles că ei se vor ocupa de acest proiect. Dacă s-au gândit la locația 
pentru instalarea acelui prototip de mobilier urban revoluționar? Înțeleg că acesta este obiectivul 
principal, pe lângă schimbul de experiență, să și testăm niște mobilier urban de ultimă generație și 
să aibă loc dezbateri publice pentru utilizarea acestuia.  

D-na Adina Nicolescu: Da, din executiv, vă rog să-i răspundeți domnului consilier! 
Dl Lucian Vereşciaghin, manager public, Direcția Generală Dezvoltare Locală, 

Digitalizare, Proiecte Cu Fonduri Externe: Bună ziua, doamnelor şi domnilor consilieri! Pentru 
partea de testare a mobilierului urban ne-am gândit la două locuri posibile, unul ar fi la Lacul 
Morii și cealaltă ar fi zona Favorit.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Dacă mai sunt alte intervenții? Domnul consilier 
Bordei, vă rog! 

Dl Niculaie Bordei, consilier local: De la executiv ştiu că acest mobilier are și o firmă 
care se ocupă, care este firma respectivă? Mulțumesc! 

Dl Lucian Vereşciaghin: Scopul acestui proiect este de cercetare. Partenerii universitari și 
institutele de cercetare din cadrul consorțiului vor dezvolta un mobilier urban, deci nu vor 
cumpăra, îl vor dezvolta ei. Dorința este de a dezvolta din deșeurile refolosibile. Deci, nu va exista 
o firmă, ci efectiv aceste firme din consorțiu vor identifica materialele care pot fi refolosite și 
modul în care ele pot fi refolosite pentru a obține acel mobilier urban verde, parte a economiei 
circulare și smart în același timp.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, vă 
rog să trecem la vot! Domnul secretar general, vă rog! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Domnul Pană nu mai este logat. Deci, la acest proiect au fost                 

25 de consilieri prezenți și avem 24 de voturi “pentru” și o “abținere”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 24 de voturi “pentru” și o “abținere” (dl Desculţescu), 

proiectul a fost adoptat. 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 212/07.08.2024 privind 

decontarea contravalorii cheltuielilor de transport pentru muncitorii angajaţi în cadrul 
Administrației Serviciului Public de Salubrizare Sector 6.  

Discuții dacă sunt? Vă rog, dl Gâdiuţă! 
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Întrebarea mea este, dacă din punct de vedere legal, 

proiectul poate să fie replicat și pentru alte instituții din cadrul Sectorului 6? 
D-na Adina Nicolescu: Din executiv, vă rog, cine este să-i răspundă domnului Gădiuță? 
Dl Demirel Spiridon:  Îi răspund eu. Vom cerceta dacă există prevedere legală și pentru 

alte direcții sau alte servicii publice cu personalitate juridică.  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: În ce sens? Adică există posibilitatea ca doar pentru 

această instituție să existe bază legală?  
Dl Demirel Spiridon: Pentru aceasta a fost solicitat. Analizăm și dacă există posibilitatea 

și financiară și legală de a susține transportul.  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuţă: Am înțeles! Eu, legal, eram interesat, nu din punct de 

vedere al oportunității.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna consilier Surulescu, vă rog! 
D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Mai trebuie să luăm în analiză cum se 

decontează acest transport? Pe persoană fizică sau se contractează, se face contract cu o firmă de 
transport pentru transportul muncitorilor. 

D-na Adina Nicolescu: Vă rog, din executiv, să răspundă doamnei consilier! 



Page 15 of 15 

 

Dl Ionuț Nicolescu, director general, Administrația Serviciului Public de Salubrizare 
Sector 6: Bună ziua! Decontarea se va face direct către muncitorii angajați. Nu se va face 
decontare către firmele de transport, direct către muncitorii angajați în baza bonurilor sau 
facturilor sau chitanțelor emise de către transportator direct muncitorului.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Simion Eduard, vă rog! 
Dl Paul Eduard Simion, consilier local: Mulțumesc frumos, doamna președinte!                   

Am intervenit și astăzi, în cadrul ședinței de buget, în legătură cu acest punct de pe ordinea de zi. 
Fac mențiunea că sunt în domeniul acesta de activitate, în partea de construcții și lucrăm cu 
colegi, muncitori, din jurul Bucureștiului, ba mai mult chiar în afara județului Ilfov, chiar Călărași, 
Dâmbovița, ș.a.m.d. şi ca o recomandare, trecând prin acești pași deja de ceva timp, i-am 
recomandat și domnului Nicolescu, cu care a convenit oarecum ca ulterior, după ce se vor face 
mai multe angajări, așa cum și dânsul bine a specificat, cheltuiala mai ieftină este în momentul 
când se centralizează acest transport şi vin mai mulți muncitori cu același transport. Am înțeles, 
punctul dânsului de vedere este corect și este în regulă în momentul de față să se facă așa, dar pe 
viitor, din punctul meu de vedere, ca experiență, centralizarea acestui transport a colegilor 
muncitori va fi mai ieftină dacă se va face, nu știu, un contract cu o firmă specializată sau cu 
achiziția unor microbuze sau autobuze. Mulțumesc! 

D-na Aurelia Surulescu: Trebuie văzut, doamna președinte, trebuie analizat încă o dată 
dacă din punct de vedere legal dacă primăria poate fi operator de transport odată cu achiziționarea 
de microbuze pentru transport de persoane. Deci, sunt niște subiecte care trebuiesc, într-adevăr, 
studitate. Cum se licențiază, dacă avem voie, n-avem voie să fim operatori de transport. 
Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, vă 
rog să trecem la vot! Domnul secretar general, vă rog! 

Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: Domnul Pană nu mai este conectat, suntem prezenți tot 25 de 

consilieri la acest proiect și avem 25 de voturi “pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. 
Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări. Dl consilier Bojan, vă rog! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan:  Nu vă rețin mult. Aștept un răspuns din partea, cred că 

Direcției de Investiții și posibil de la Departamentul Mobilitate din cadrul A.D.P. cu privire la 
niște probleme sesizate în legătură cu lucrările pentru Microzoa 15. Doar spre reamintire că pentru 
Direcția de Investiții aștept un răspuns și mai am o interprelare pentru H.C.L. al Sectorului 6              
nr. 293 din 2023 pentru organizarea olimpiadelor școlare sportive în parteneriat cu I.S.M.B. La 
fel, voiam să aflu dacă s-a făcut ceva progres în sensul acesta sau dacă este nevoie de modificări 
aduse acelei hotărâri pentru a fi operațională. Mulțumesc frumos! 

D-na Adina Nicolescu: Mulţumim! Vă rog să transmiteți întrebările și să i se răspundă 
domnului consilier Bojdan! Alte intervenții dacă mai sunt? Nu mai sunt. Declar ședința închisă! 

 
 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                   Secretar general Sector 6, 
      Adina Nicolescu                                                                              Demirel Spiridon 

 


